



**ANYWAVES**

CONTROL MATERIAL TO MASTER WAVES

# Job offer

---

**Product/Quality Assurance  
Project Manager (M/F)**



**ANYWAVES**  
CONTROL MATERIAL TO MASTER WAVES

**Job offer**

Toulouse (France), November 2022

## Product/Quality Assurance Project Manager (M/F)

### About ANYWAVES

ANYWAVES, the only pure European space antenna equipment manufacturer, aims to become the world leader in antennas for satellite constellations.

Based in Toulouse, Europe's space capital, ANYWAVES designs, manufactures, and delivers off-the-shelf (COTS) and custom antennas worldwide.

Thanks to the ingenuity and the efficiency of its team, ANYWAVES, which is EN9100 certified, is taking on the challenge of developing a new generation of antennas with added value for its customers. Performance, reliability, and short lead times are the basis of its value proposition.

### About the position

Reporting to the Technical Projects Department, your mission is to lead, deploy and participate in the evolution of ANYWAVES' standard quality policy. The Product Assurance/Project Quality Manager will work in close collaboration with the Product Assurance/System Quality Manager, suppliers, and customers.

#### Product Assurance (product development phase):

- o Define, monitor, and improve product assurance standards during ANYWAVES product development phases
- o Ensure the conformity of materials, components, and processes to customer requirements and/or ANYWAVES' product assurance standards and establish the corresponding lists (DML/DMPL/DPL/DCL)
- o Participate in product/process FMEAs, ensuring compliance with the methodologies applied and supporting the deployment of Critical Items and associated Key Features
- o Implement specific methodologies: FAI, special processes, etc.
- o Ensure compliance of products and deliverables with the defined requirements
- o Contribute to the resolution of product non-conformities and associated corrective actions
- o Lead problem-solving work groups

#### Project Quality:

Support the involved department in the analysis of quality requirements in the pre-sales and execution phases of projects

- o Establish the quality plans during the bidding process & ensure their application during the execution phase

- o Define ANYWAVES' compliance to quality requirements (Materials, Process, Component, Space standards...)

#### **Ensure that design and project deadlines are met**

- o Optimize task checklists used during design and project reviews
- o Follow the action plans following these reviews
- o Control the conformity of project deliverables
- o Write the associated quality deliverables

#### **Profile required:**

The ideal candidate has a background in engineering, with a minimum of 5 years of professional experience and good knowledge of space standards (ECSS, IPC...)

An ability to get the whole company to adhere to quality issues is a prerequisite, as well as easy communication, a strong sense of pedagogy, and a strong team spirit and collaboration.

**Start:** as soon as possible

**Contract type:** permanent

**Location:** Toulouse, France (31000)

**Reference number:** 2210ANY81-O-Ed1

To apply for this job, please send your resume and your cover letter to:  
**guillaume.bourdais@anywaves.eu**

#### **ANYWAVES**

2, Esplanade Compans Caffarelli  
Bât Toulouse 2000 - Hall D  
31000 Toulouse - France



**ANYWAVES**

CONTROL MATERIAL TO MASTER WAVES



[anywaves.eu](http://anywaves.eu)



**ANYWAVES**  
CONTROL MATERIAL TO MASTER WAVES

*Offre de poste*

Toulouse (France), Novembre 2022

## Responsable Assurance Produit/Qualité Projet (H/F)

### À propos de ANYWAVES

ANYWAVES, seul pur équipementier antenne spatiale européen, ambitionne de devenir leader mondial des antennes pour les constellations de satellites.

Basé à Toulouse, capitale du spatial Européen, ANYWAVES conçoit, fabrique et livre partout dans le monde des antennes sur étagère (COTS) ou sur mesure.

Grâce à l'ingéniosité et à l'efficacité de ses équipes, ANYWAVES, certifié EN9100, relève le défi de développer une nouvelle génération d'antennes à très forte valeur ajoutée pour ses clients. Performance, fiabilité et délais courts sont la base de sa proposition de valeur.

### Le poste :

Rattaché à la Direction des Projets Techniques, votre mission consiste à animer, déployer et participer à l'évolution de la politique qualité d'ANYWAVES. Le Responsable Assurance Produit/Qualité Projet travaillera en étroite collaboration avec la Responsable Assurance Produit/Qualité Système, les fournisseurs et les clients.

#### Assurance produit (phase de développement produit) :

- o Définir, suivre et améliorer les standards d'assurance produit lors des phases de développement des produits ANYWAVES
- o S'assurer de la conformité des matériaux, composants et procédés selon les exigences clients et/ou standards d'assurance produit ANYWAVES et établir les listes correspondantes (DML/DMPL/DPL/DCL)
- o Participer aux AMDEC produits/process, en étant garant du respect des méthodologies appliquées et supporter le déploiement des « Critical Items » et des « Key characteristics » associés
- o Mettre en place les méthodologies spécifiques : FAI, procédés spéciaux, etc.
- o S'assurer du respect de la conformité des produits et livrables selon les exigences définies
- o Contribuer à la résolution des non-conformités produits et des actions correctives associées
- o Animer des groupes de travail de résolution de problèmes

#### Qualité projet :

**Être en support des Directions concernées pour l'analyse des exigences qualités en phase avant-vente et exécution des projets**

- o Etablir les plans qualité lors des réponses aux appels d'offre & s'assurer de leur application durant la phase d'exécution des projets
- o Définir la conformité d'ANYWAVES aux exigences qualité (Matériaux, Process, Composant, normes spatiales...)

### S'assurer que les jalons conception & projet sont appliqués et suivis

- o Optimiser les check-lists des jalons utilisées lors des revues de conception & projets
- o Suivre les plans d'actions suite à ces revues
- o Contrôler la conformité des livrables projet
- o Rédiger les livrables qualités associées

### Le profil recherché :

Le/la candidat(e) idéal(e) dispose d'un profil Ingénieur(e), avec un minimum de 5 ans d'expérience professionnelle et une bonne connaissance des normes spatiales (ECSS, IPC...).

Une capacité à faire adhérer l'ensemble de l'entreprise aux enjeux de la qualité fait partie des prérequis, tout comme une communication aisée, un sens de la pédagogie affirmé ; ou encore un fort esprit d'équipe et de collaboration.

**Start:** as soon as possible

**Contract type:** permanent

**Location:** Toulouse, France (31000)

**Reference number:** 2210ANY81-O-Ed1

**Contact :** [guillaume.bourdais@anywaves.eu](mailto:guillaume.bourdais@anywaves.eu)

## ANYWAVES

2, Esplanade Compans Caffarelli  
Bât Toulouse 2000 - Hall D  
31000 Toulouse - France



**ANYWAVES**

CONTROL MATERIAL TO MASTER WAVES



[anywaves.eu](http://anywaves.eu)